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Toelichting: 
 
Vandaag werd bekend dat de veiligheidsvoorzieningen in en rond de kerncentrale bij 
Borssele op vijftien punten ‘verbeterd’ moeten worden. Dat maakte EPZ zelf bekend. Zo is 
onder andere de noodstroomvoorziening van de Zeeuwse centrale te kwetsbaar, zijn 
elektrische aansluitingen niet genoeg bestand tegen een overstroming en is het onduidelijk 
of de noodpompen voor het koelwater werken in geval van een calamiteit. 

Deze grove gebreken zijn, met name de laatste, wel cruciaal om de relatieve veiligheid van 
de kerncentrale te kunnen garanderen.  

De SP vraagt zich af hoe het mogelijk is dat pas na een eigen onderzoek van EPZ, blijkt dat 
het onduidelijk is of de noodpompen voor het koelwater werken.  
 
"Iedere leek die zich verdiept in kernenergie, weet dat kerncentrales voortdurend gekoeld 
moeten worden. In het geval van Borssele gebeurt dat met water uit de Westerschelde en 
dat daarbij van pompen gebruik gemaakt word is een logisch gegeven. Waarom EPZ er tot 
op heden kennelijk van uitgaat dat pompen niet kapot kunnen gaan, is mij een raadsel" aldus 
een verontwaardigde Roland van Tilborg. "Dat men niet weet of de noodpompen werken is 
spelen met levens, totaal onverantwoord." 

EPZ heeft altijd beweerd dat de kerncentrale Borssele behoort tot de 25% veiligste 
kerncentrales ter wereld. Toch komen zij nu met 15, niet de minste, gebreken bij deze 
kerncentrale. Het is aan te nemen dat dit zelfonderzoek niet was gekomen als de nucleaire 
ramp bij Fukushima niet was gebeurd. Daarmee is ook de relatieve veiligheid van nucleaire 
installaties en de permanente en onverantwoorde veiligheidsrisico´s die de overheid neemt, 
pijnlijk zichtbaar. 
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De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen: 

 

1. Het college heeft altijd beweerd dat de veiligheid van de kerncentrale het 
belangrijkste is. Is het college het met de SP-fractie eens dat de veiligheid 
onvoldoende is als diverse noodsystemen (mogelijk) niet voldoende blijken te 
werken? Zo nee, waarom niet? 

2. Kan het college van Gedeputeerde Staten uitleggen hoe het komt dat deze 
grove gebreken niet eerder bekend waren? 

3. Is het college bereid om bij EPZ aan te dringen om de kerncentrale uit 
productie te halen totdat deze verbeterpunten zijn gerealiseerd of komt de 
veiligheid van de Zeeuwse inwoners toch weer op de tweede plaats? 

4. Indien er in de nabije toekomst meer gebreken aan het licht komen, is het 
college dan bereid om handhavend op te treden? Zo nee, waarom niet? 

5. Ziet het college de Europese stresstest nog steeds met vertrouwen tegemoet, 
nu uit eigen onderzoek van EPZ al dergelijke fouten ontdekt worden? 

6. Is het college het met de SP-fractie eens dat dergelijke onderzoeken periodiek 
uitgevoerd moeten worden en niet enkel wanneer er wederom een nucleaire 
ramp gebeurt? Zo nee, waarom niet? 

Namens de SP-fractie, 

 

 

R. van Tilborg 


